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Zápis z jednání VV ČF dne 22. 11. 2022 – 11/2022 

Lomnického 1705/5, Praha 4 

 

Přítomní:  Daniel Novák, Václav Culka, Lukáš Dolejš (do 14:50), Martin Musil, Jiří Dufek, Jan 
Kovář, Tomáš Pacák 

 
Omluveni:  Petr Musil, Petr Galasovský 
 
Hosté:  Tomáš Frank, Jakub Furmánek, Veronika Jelínková, Zdeněk Mlčoušek, 

Zuzana Svobodová, Roman Urbář, Lukáš Laštovička 
 
ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním 
 
Ověřovatelé: Václav Culka, Jiří Dufek 
 
Zapisovatel:  Veronika Jelínková  
 
Zahájení: 09:45 
Ukončení: 18:00 
 
Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 10/2022 a programu jednání 11/2022 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Mezinárodní záležitosti 

5) Vývoj v politických záležitostech 

6) Informace ze sekretariátu 

7) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

8) Reprezentace ČR na MS mužů 2022 

9) Rozpočet 2023 

10) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2023 

11) Informace o projektu výstavby sportovní infrastruktury pro týmové sporty  

12) Informace o projektu investiční podpory členských oddílů 

13) Počet účastníků ligových soutěží 2024/2025 

14) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje 

(včetně návrhu vypsání na další období) 

15) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2023/2024 

16) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

17) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

18) Akční list Extraligy žen 

19) Analýza dopadů zrušení povinných odběrů 

20) Hodnocení setkání s oddíly v rámci programu PP3, personální úpravy oddílů v PP3 
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21) Legislativa 2023 - Licenční řád 

22) Rozvojový plán českého florbalu 

23) Systém odměňování realizačních týmů reprezentace 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Licenční řízení – Zpráva o plnění akčních plánů 

41) Hodnocení školení a stav rozhodčích v jednotlivých regionech 

42) Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních ligových soutěží od 2024/2025 do 

2026/2027 

43) Grant MHMP 2023 - návrh rozdělení finančních prostředků 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 10/2022 a programu jednání 11/2022 

 

Viz výše  

 

Usnesení č. 01/11/22: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 10/22 

- schvaluje program jednání VV 11/22 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 11/22 V. Culku, J. Dufka 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV, kromě 08/05 a 06/06n byla všechna usnesení splněna. 

Usnesení č. 02/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

KEFAM – komise jednala 8. 11. částečně prezenčně (online T. Janča a V. Drašar); T. Janča 

oznámil ukončení působení v komisi z důvodu pracovního vytížení; hlavními body jednání bylo 

zhodnocení MS mužů a dále zhodnocení setkání KEFAM a prezidentů elitních oddílů; s prezidenty 

Livesport Superligy mužů diskutovali nastavení soutěže, budoucí vývoj a mj. otázku přesunu na 

jinou televizi oproti ČT – je potřeba vše důkladně prodiskutovat. Při jednání se očekávala 

výraznější aktivita zainteresovaných oddílů do obsahových diskusí a dalšího směřování 1. ligy 

mužů a Extraligy žen – jednohlasná shoda prezidentů 1. ligy mužů při diskusi o zapojení finále 

soutěže do programu SFF; dále řešili materiál Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity 
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elitních soutěží - opatření budou postupovat v dříve schváleném harmonogramu; připomínkování 

materiálů - termínová listina (diskutovali volnější režim systému play-off doma x venku a dvojkola 

po reprezentačních pauzách); příprava materiálu Analýza povinného odběru vstupenek SFF - 

diskuse o datech a jejich porovnání v rámci dokumentu. V krátkosti prodiskutovali Finále Poháru a 

dále oblast Superpoháru. T. Pacák upozornil na problematiku barevné nesourodosti šarží 

některých pokládaných povrchů – konkrétní zkušenost z návštěvy utkání v Karlových Varech – na 

videu méně znát, pro diváky v hale více viditelná barevná nesourodost.  

EKO – komise jednala 2. 11. prezenčně (2 členové omluveni); hlavními body byla příprava materiálů 

pro VV – Rozpočty (Provozní, regionální a projektové); připomínkovací řízení materiálů VV. 

 

KIN – komise jednala 3. 11. prezenčně; hlavními body byla příprava 2 materiálů pro VV; 

připomínkovací řízení materiálů VV. 

 

KRO – komise jednala 1. 11. kombinovanou formou; proběhla kontrola plnění úkolů z minulého 

jednání a stručné shrnutí z VV; obsáhlým bodem jednání byl Komplexní program podpory, 

hodnocení Společného setkání oddílů a řešení personálních změn v oddílech; Rozvojový plán ČF; 

PP2. Dále proběhlo schválení per rollam termínové listiny KRO na další rok; připomínkování 

materiálů VV. 

 

KR – komise jednala 15. 11.; hlavními body byly aktuální informace – MS mužů a Hodnotící zpráva 

z MS juniorek; termínová listina 2023–2024 včetně principů; příprava materiálu pro VV Systém 

odměňování RT – návrh na úpravu; připomínkování materiálů VV. 

 

KRD – komise měla plánováno jednání na 9.11. v Ostravě; vzhledem k nemocem a pracovním 

povinnostem členů se uskutečnilo distančně; proběhlo hodnocení setkání mezinárodních delegátů 

při MS ve Švýcarsku, KRD dále řešila obnovu výměn rozhodčích mezi zeměmi TOP4; následně 

vzdělávání rozhodčích – přípravy seminářů a hodnocení proběhlých vzdělávacích akcí na celostátní 

úrovni; plán práce s talentovanými rozhodčími; zabývala se přípravou materiálů dle plánu práce; P. 

Michálek nominován jako delegát na Champions Cup do Finska. 

 

KS – komise jednala 7. 11. prezenčně v Brně, včetně V. Filipiho (host – bývalý člen); hlavními body 

byla příprava materiálů VV a připomínkování materiálů; informace o průběhu ligových a pohárových 

soutěží a používání videorozhodčího; řešena možná kolize termínu semifinále Poháru ČF a TV 

utkání Extraligy žen – projednán možný postup; komise dále podala podnět k DK vůči oddílu Florbal 

Vsetín; diskutován vývoj systémů soutěží 2024/2025-2026/2027 – především těchto soutěží: 1. liga 

juniorek; soutěž U23; možný úpravy košového systému u dorostenců. 

 

KRP – komise jednala 10.  11. prezenčně; proběhlo seznámení s činností komise pro nové účastníky 

– L. Laštovičku a V. Frajta (oba sekretariát); komise řešila principy rovných příležitostí; zabývala se 

přípravou akčních listů (ženy ve florbale, rovné příležitosti, nábory a Extraliga žen – předkládaný 

materiál na VV).  
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KVM – komise jednala 15. 11. prezenčně; hlavními jednání byly body z jednání VV; ODM 2024 – 

návrh věkové kategorie (ročníků) účastníků – složitost s dopadem covidové pandemie  pro ročník 

2008, komise bude účast dále připravovat, včetně rozpočtu akce; v krátkosti zhodnotili školské 

projekty; rozpočet 2023 oblasti mládeže a vzdělávání (host T. Frank – přednesl informace 

z nastavení rozpočtu); informace z oblasti trenérského vzdělávání (J. Třískala) – licence A ve 

spolupráci s hokejbalem od 06/2023 by se mohla spustit – nastavena na 4 semestry (rok studia cca 

50.000 Kč). Člen komise, který zvažoval ukončení působení, zůstává. Další jednání proběhne 1. 12. 

ve spolupráci s KRP. 

 

L. Dolejš informoval o své účasti na RVV PH a SČ 1. 11.  Jednání bylo obsáhlé, řídil ho nový manažer 

regionu V. Křivonoska; na jednání zazněla kritika nového webu – regionální soutěže jsou uživatelsky 

nekomfortní; dále řešili bílá místa na mapě – 3 garanti, kteří se zabývají touto oblastí. Host Z. Friš 

(Unhošť). L. Dolejš kladně ohodnotil pracovníky sekretariátu PH a SČ (velká pracovní aktivita). 

 

V. Culka informoval o své online účasti na RVV JM a ZL 8. 11. v Otrokovicích. Jednání zhodnotil 

jako dobře připravené a efektivní. Hlavními body jednání byl výstup z jednání VV ČF; zazněla kritika 

ORK – nedostatečná zpětná vazba k rozhodnutí DK; dále diskutovali PP2; schvalování regionálního 

rozpočet 2023; část členů se chystá ukončit působení (pracovní vytíženost), hledají adekvátní 

nástupce. 

 

D. Novák informoval o své účasti na jednání RVV VY a JČ 26. 10. – hlavním bodem byla situace s 

oddílem FBŠ Jihlava; přípravu členů na jednání zhodnotil jako dobrou; kladně ohodnotil připravenost 

P. Dufkové v oblasti regionálního rozpočtu; dále probírali bílá místa – zatím není v ideální podobě; 

dále diskutovali přeshraniční spolupráci s kolegy z Rakouska. 

 

Současně byli členové VV informováni o setkání s prezidenty Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. 

ligy mužů. V krátkosti se k jednání s prezidenty elitních oddílů vyjádřil D. Novák a vyjádřil se také k 

jednání Extraligy žen, kde by očekával větší obsahovou diskusi k jednotlivým projednávaným 

bodům. M. Musil přednesl svůj pohled na přístup oddílů Extraligy žen a jejich neaktivní účast.  R. 

Urbář v krátkosti doplnil svůj pohled. V diskusi probíráno, zda by bylo vhodné organizovat více 

setkání a tím povzbudit aktivitu zástupců oddílů 1. ligy mužů a Extraligy žen. Na tomto kroku se 

členové VV, ale jednoznačně neshodli. V Livesport Superlize je za strany ČF vyšší tlak na plnění 

povinností z reglementů a je možné případně i zvýšením požadavků na další dvě elitní soutěže 

pomoci zvýšit jejich aktivitu. 

 

Usnesení č. 03/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí informace o osobní účasti L. Dolejše na RVV PH a 

SČ 
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- bere na vědomí informace o online účasti V. Culky na RVV JM a 

ZL 

- bere na vědomí informace o osobní účasti D. Nováka na RVV Vy a 

JČ 

- bere na vědomí informace o setkání s prezidenty Livesport 

Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

 

 

AD 04) Mezinárodní záležitosti  

  

D. Novák informoval členy VV o aktuálních mezinárodních záležitostech. Členové VV byli 

informováni o GA IFF. Projekt Future Floorball dále pokračuje ve fázi testování a se snahou setkání 

více federací najednou, aby se dané téma posunulo. Na kongresu bylo finálně schváleno zařazení 

ME do mezinárodní termínovky (zářijový mezinárodní termín) od roku 2025. Řešila se oblast 

uvolňování hráčů a budou následovat další kroky v tomto směru včetně očekávané celkové diskuse 

kolem mezinárodních termínů. 

T. Frank informoval o setkání zástupců zemí k formátu H/A Champions Cupu, které proběhlo v době 

konání MS mužů. Stále přetrvává nesoulad mezi zástupci zemí kvůli termínům konání jednotlivých 

kol. Snaha řešit nasazení termínů pro nadcházející sezónu tak, aby mohli být termíny vzájemných 

utkání zakomponovány do termínových listin jednotlivých zemí. Bohužel potřeba těchto informací je 

pro ostatní federace mimo ČF rozdílná a vše bude stanoveno nejspíše do března. Ve stejném 

termínu zpracuje sekretariát IFF kompletní regulace a nastavení pro pořádání jednotlivých zápasů 

včetně marketingových požadavků. Přístup sekretariátu IFF je doposud neaktivní vzhledem k jinému 

obsahu (MS v Zürichu, kvalifikace na MS apod.). Členové VV diskutovali možné dopady. 

Dále T. Frank požádal o schválení nominace P. Chvojky jako zástupce jury pod RACC za ČF. P. 

Chvojka by se tak účastnil vybraných akcí pořádaných IFF jako člen jury.  

 

Usnesení č. 04/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace o GA IFF  

- bere na vědomí informace ke konceptu H/A Champions Cup 

- schvaluje P. Chvojku jako zástupce ČF na člena jury pod RACC 

pro pořádané eventy IFF 

 

 

AD 05) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. V parlamentu ČR byl schválen rozpočet (pro 

sport 6,9 mld. Kč), zatím není ale dořešena otázka rozdělení financí do investičních a neinvestičních 

oblastí.  Zástupci vládních koaličních stran budou projednávat pozici předsedy NSA – pokud dojde 

ke shodě, měl by být jmenován na nejbližším jednání vlády. T. Frank předložil informace ze školení 

na NSA a dále informoval o vypsané dotační výzvě NSA pro sportovní svazy 2023, kde upozornil na 

zpřesnění definicí podpory talentované mládeže. 
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Usnesení č. 05/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech 

- bere na vědomí informace o jednání o obsazení pozice předsedy 

NSA 

- bere na vědomí informace ze školení NSA 

- bere na vědomí informace o vypsané dotační výzvě NSA pro 

sportovní svazy 2023 

 

 

AD 06) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Členy VV informoval o personálních 

změnách. Nová podoba organizační struktury bude předložena na lednové či únorové jednání VV 

2023.  

J. Furmánek za sekretariát předložil informace o budoucí volbě členů AK na VV 12/2022 a 

02/2023. Jménem předsedy AK M. Řezníka požádal o aktivní zapojení více osob, i kvůli občasným 

střetům zájmů při některých projednávaných případech; minimum je 9 osob. 

T. Frank informoval o setkání se zástupci Univerzitních sportů a přípravě společného memoranda 

a vzájemné spolupráci u organizace univerzitní ligy (primárně v oblasti rozhodčích a komunikace). 

Utkání univerzitních týmů se konají v pracovní dny, tudíž nedochází k překrývání s utkáními ČF a 

tím je možnost spolupráce a podpory jednodušší. Požádal členy VV o schválení této spolupráce. 

 

Usnesení č. 06/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí personální změny 

- bere na vědomí informace o volbě členů AK na VV 12/2022 a 

02/2023 

- bere na vědomí informace o setkání se zástupci Univerzitních 

sportů 

- schvaluje přípravu společného memoranda a vzájemnou 

spolupráci ČF a ČAUS při organizaci univerzitní ligy 

 

 

AD 07) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

 

J. Dufek za KS předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh termínové listiny ligových 

a pohárových soutěží 2023/2024. Z. Mlčoušek doplnil komentář k dosud zaslaným připomínkám, 

které budou komplexně řešeny na dalším jednání KS.  

 

Usnesení č. 07/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

- ukládá finalizovat materiál 

Zodpovídá: J. Dufek  Termín: 05. 12. 2022 
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AD 08) Reprezentace ČR na MS mužů 2022 

 

V. Culka za KR předložil ústní zprávu o účasti ČR na MS mužů 2022. Shrnul práci nejen hráčů, ale 

i celého realizačního týmu, který zvládl rozdělené role. Přednesl sportovní pohled na celé MS. 

Členové VV v krátkosti přednesli své postřehy. Z. Svobodová poděkovala za velice kvalitně 

odpracovanou část mediální podpory ze strany oddělení marketingu a medializace.  L. Dolejš vznesl 

dotaz na možnost získání vhledu pro trenéry do práce celého realizačního týmu v rámci 

připravovaných vzdělávacích akcí. Z. Svobodová potvrdila, že je to v plánu a vnímá důležitost 

přenést zkušenosti z mezinárodního prostředí do oddílů. 

R. Urbář doplnil statistické údaje o sledovanosti finálového víkendu, včetně dopadu finálové účasti i 

v dalších médiích. V závěru prezident Daniel Novák poděkoval Václavu Culkovi, Zuzaně Svobodové 

a celému týmu, který se podílel na velmi kvalitní reprezentaci a zisku stříbrné medaile. 

 

Usnesení č. 08/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí ústní zprávu o účasti ČR na MS mužů 2022 

- ukládá předložit písemnou zprávu 

Zodpovídá: V. Culka  Termín: 5. 12. 2022  

- bere na vědomí statistické údaje o sledovanosti MS mužů, včetně 

dopadů finálové účasti v dalších médiích 

 

 

AD 09) Rozpočet 2023 

 

D. Novák za EKO předložil návrh provozních, regionálních a projektových rozpočtů 2023. Opět 

upozornil na nejistou podobu státní podpory, která bude upřesněna až v dalších měsících. Upřesnil, 

že provozní rozpočty jsou zpracovány v souladu se schválenou finanční strategií. 

Členové VV se dotazovali na stav rozpočtu, pokud by nebyla zapojena již schválená strategie. T. 

Frank odpověděl na tento dotaz s tím, že bez jakéhokoliv zásahu by mohl deficit dosáhnout výše 

cca 34 mil Kč. Právě díky zpracování finanční strategie se ČF tomuto stavu vyhne a v současné 

době je plánovaný deficit provozních rozpočtů cca 11 mil. Kč, přičemž jeho výše bude pokryta 

z dlouhodobě vytvořené finanční rezervy. V rámci upřesnění pak poukázal na fakt, že některé z 

plánovaných opatření má v roce 2023 pouze částečný dopad a plně se projeví až v dalším roce. 

Dále se členové VV dotazovali na detaily k regionálním rozpočtům. Upozornili na potřebu hledání 

zdrojů na provoz regionálních sekretariátů i z jiných zdrojů. V rámci diskuse byli řešeny možnosti 

různých regionálních dotací a T. Frank doplnil, že pro rok 2023 bude ČF žádat o podporu MHMP na 

pořádání SFF 2023, což v předchozích letech nebylo možné. 

 

Usnesení č. 09/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o žádosti o podporu MHMP na SFF 

2023 

- bere na vědomí Návrh provozních rozpočtů 2023 
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- bere na vědomí Návrh regionálních 2023 

- bere n vědomí Návrh projektových rozpočtů 2023 

- ukládá finalizovat předložené návrhy 

Zodpovídá: D. Novák  Termín: 5. 12. 2022 

 

 

AD 10) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2023 

 

D. Novák za EKO předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh aktuálního znění 

Ekonomické směrnice pro rok 2023. T. Frank krátce komentoval, že v materiálu nejsou změny, ale 

očekává se případné doplnění v průběhu roku 2023, kdy se mohou řešit jednotlivé předpisy, jejich 

finanční nastavení se do směrnice propisuje. 

 

Usnesení č. 10/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2023 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá:  D. Novák  Termín: 05. 12. 2022 

 

 

AD 11) Informace o projektu výstavby sportovní infrastruktury pro týmové sporty 

 

J. Kovář za KIN předložil materiál Informace o projektu výstavby sportovní infrastruktury pro týmové 

sporty. V krátkosti nastínil cíle spolupráce 5 svazů kolektivních míčových sportů ve spolupráci s FA 

ČVUT. Pracovní komise těchto zástupců koordinuje činnost a vznik zájmu pro výstavbu sportovních 

hal a podporu těchto zájmů z investičních dotačních programů. Haly v Kutné Hoře, Táboře a v Kolíně 

– proběhly prohlídky hal a vzešla z této činnosti inspirace pro další případné zájemce o výstavbu.  

T. Frank v krátkosti doplnil na nutnost kvalitní projektové přípravy a ideálnost získání státní podpory 

i na tuto projektovou činnost. Dále poukázal na potřebu pozvat zástupce investorů (měst, krajů) na 

setkání komise, kde by se možné další kroky diskutovaly společně. Významným krokem je 

součinnost s NSA a jejich investičních dotačních výzev. Cílem je také získat informace o 

připravených projektech výstavby na území ČR. 

 

Usnesení č. 11/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Informace o projektu výstavby sportovní 

infrastruktury pro týmové sporty 

- bere na vědomí informace o činnosti pracovní komise 5 svazů 

 

 

AD 12) Informace o projektu investiční podpory členských oddílů 

 

J. Kovář za KIN předložil Informace o projektu investiční podpory členských oddílů. Oproti dřívější 

podobě Investiční podpory členských oddílů dojde ke zvýšení úrokové sazby s ohledem na stav na 

bankovním trhu. 
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Usnesení č. 12/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí Informace o projektu investiční podpory členských 

oddílů 

- schvaluje navrženou úpravu projektu investiční podpory členských 

oddílů 

 

 

AD 13) Počet účastníků ligových soutěží 2024/2025 

 

J. Dufek za KS předložil po zkráceném připomínkování materiál Počet účastníků ligových soutěží 

2024/2025. K materiálu nebyly připomínky. 

 

Usnesení č. 13/11/22: VV ČF 

- schvaluje po zkráceném připomínkování materiál Počet účastníků 

ligových soutěží 2024/2025 

- ukládá zveřejnit na webu  

Zodpovídá: J. Dufek  Termín: 30. 11. 2022 

 

 

AD 14) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého 

vývoje (včetně návrhu vypsání na další období) 

 

L. Dolejš za KVM předložil po připomínkování aktualizovaný Přehled trenérských programů podpory 

ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje (včetně návrhu vypsání na další období). 

 

Usnesení č. 14/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný Přehled 

trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh 

dlouhodobého vývoje (včetně návrhu vypsání na další období) 

- ukládá finalizovat materiál 

Zodpovídá: L. Dolejš  Termín: 05. 12. 2022 

 

AD 15) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2023/2024 

 

Licenční manažer nepředložil materiál Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence 

pro sezónu 2023/2024 a požádal o přesun na další jednání. 

 

Usnesení č. 15/11/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 
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AD 16) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

 

T. Pacák za KEFAM nepředložil Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

a požádal o odklad na jednání 02/2023 v souvislosti s plánovanou koncepcí komise. 

 

Usnesení č. 16/11/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na 02/2023 

 

 

AD 17) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

 

P. Galasovský za KRD z důvodu své nepřítomnosti nepředložil Návrh úprav koncepce oblasti 

rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů a požádal v zastoupení D. Novákem o odklad bodu na další 

jednání. 

 

Usnesení č. 17/11/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání VV 

 

AD 18) Akční list Extraligy 

 

M. Musil za KRP předložil Akční list Extraligy. Požádal členy VV, aby ve svých odborných komisích 

věnovali dostatečný prostor nad danou problematikou. Další kroky budou následovat po 

připomínkovacím řízení ve spolupráci s KEFAM. Složitost oblasti ženského florbalu je dlouhodobý 

problém a je potřeba věnovat této oblasti více pozornosti a vyjádřil nutnost získat partnera Extraligy. 

R. Urbář předložil svůj pohled na složitou problematiku partnera Extraligy.  

Členové VV obsáhle diskutovali dané téma. Byl vyjádřen názor, že obsahovou diskusí je možné 

posouvat ambice všech účastníků Extraligy.  

 

Usnesení č. 18/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Akční list Extraligy žen 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 05. 12. 2022 

 

 

AD 19) Analýza dopadů zrušení povinných odběrů vstupenek na SFF 

 

T. Pacák za KEFAM předložil Analýzu dopadů zrušení povinných odběrů vstupenek na SFF. Komise 

se shodla na potřebě nalézt nový směr v této oblasti ve spojení s oddíly, které chtějí aktivně se 
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Superfinále pracovat a otevřít případně možnost i pro oddíly hrající nižší soutěže. Myšlenka 

přenastavit povinnost v příležitost; členové VV vnímají možnost přednostního práva na vstupenky 

jako výrazný benefit a diskutovali o možnostech, jak nastavit tento benefit pro oddíly, které mají 

zájem o akci a kteří se aktivně chtějí zapojit. Z diskuse vzešla otázka, jak zamezit případnému 

poškození SFF z celkového pohledu v případě bojkotu 1 z účastníků. S tím se pojí i problematika 

rozdělování zisku ze SFF, kdy v případě odebrání povinnosti by již rozdělování zaniklo. Členové 

diskutovali možnost propojit distribuci přes oddíly zapojené v PP3. V diskusi se vyskytlo několik 

dopadů na různé oblasti velkých i menších oddílů a jejich práci či aktivitu vůči Superfinále. 

 

Usnesení č. 19/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí Analýzu dopadů zrušení povinných odběrů 

vstupenek na SFF 

- ukládá předložit návrh pozitivní motivace oddílů pro odběr 

vstupenek 

Zodpovídá: T. Pacák:  Termín: leden 2023 

 

 

AD 20) Hodnocení setkání s oddíly v rámci programu PP3, personální úpravy oddílů v PP3 

 

L. Laštovička v zastoupení P. Musila za KRO předložil prezentaci Hodnocení setkání s oddíly v rámci 

programu PP3. Členové krátce okomentovali účast svých zástupců na setkání. Dále byly předloženy 

ke schválení personální úpravy oddílů v PP3, které členové VV schválili. 

 

Usnesení č. 20/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí Hodnocení setkání s oddíly v rámci programu PP3 

- schvaluje personální úpravy oddílů v PP3 dle předloženého návrhu 

 

AD 21) Legislativa 2023 - Licenční řád 

 

T. Frank za LEGK předložil ke schválení úpravu materiálu Legislativa 2023 - Licenční řád. J. 

Furmánek krátce okomentoval, kdy jde o formální úpravy spojené s navýšením platby hráčské 

licence a platby za soupisku. 

 

Usnesení č. 21/11/22: VV ČF 

- schvaluje úpravu materiálu Legislativa 2023 - Licenční řád 

- ukládá zveřejnit na webu 

Zodpovídá: T. Frank  Termín: 30.11.2022 
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AD 22) Rozvojový plán českého florbalu 

 

D. Novák v zastoupení P. Musila za KRO předložil dopracování personálních odpovědností do 

valnou hromadou schváleného rozvojového plánu českého florbalu. 

 

Usnesení č. 22/11/22: VV ČF 

- schvaluje dopracování personálních odpovědností do rozvojového 

plánu českého florbalu 

 

 

AD 23) Systém odměňování realizačních týmů reprezentace 

 

V. Culka za KR předložil materiál Systém odměňování realizačních týmů reprezentace. Členové VV 

obsáhle diskutovali navržený systém. Po delší diskusi byl materiál v části 2 u realizačního týmu mužů 

upraven a ponechána dosavadní hodnota. S touto úpravou byl následně materiál schválen. 

 

Usnesení č. 23/11/22: VV ČF 

- schvaluje materiál Systém odměňování realizačních týmů 

reprezentace s výjimkou části Paušální měsíční odměny pro 

trenérský tým mužů, který zůstává v současné podobě 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Licenční řízení – Zpráva o plnění akčních plánů 

 

Licenční manažer předložil o návrh sankcí pro neplnění Akčních plánů doplněný materiál Licenční 

řízení – Zpráva o plnění akčních plánů. Z. Mlčoušek odpověděl na dotazy členů VV. Členům VV 

bylo upřesněno, že nyní bude pověřen ekonomický pracovník probráním situací u akčního plánu 

s jedním z oddílů. T. Frank poukázal na potřebu systémové diskuse, jak uplatňovat sankce vůči 

jednotlivým prohřeškům. Na základě tohoto vstupu vznikla krátká diskuse. 

 

Usnesení č. 40/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí doplněný materiál Licenční řízení – Zpráva o plnění 

akčních plánů 

- ukládá předložit výstup z jednání ekonomického pracovníka s 

dotčeným oddílem  

Zodpovídá: T. Frank  Termín: 5.12.2022 
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AD 41) Hodnocení školení a stav rozhodčích v jednotlivých regionech 

 

Z. Mlčoušek v zastoupení P. Galasovského za KRD předložil Hodnocení školení a stav rozhodčích 

v jednotlivých regionech. Doplnil krátký komentář. 

 

Usnesení č. 41/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí Hodnocení školení a stav rozhodčích 

v jednotlivých regionech 

 

 

AD 42) Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních ligových soutěží od 

2024/2025 do 2026/2027 

 

J. Dufek za KS předložil Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních ligových 

soutěží od 2024/2025 do 2026/2027. 

 

Usnesení č. 42/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí Informace o úvahách vývoje struktury a systémů 

celostátních ligových soutěží od 2024/2025 do 2026/2027 

 

 

AD 43) Grant MHMP 2023 - návrh rozdělení finančních prostředků 

 

L. Laštovička v zastoupení P. Musila za KRO předložil materiál Grant MHMP 2023 - návrh 

rozdělení finančních prostředků. 

 

Usnesení č. 43/11/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Grant MHMP 2023 - návrh rozdělení 

finančních prostředků 

 

 

Na závěr jednání proběhla diskuse k projektu automatických kamer v neelitním florbale, kde je 

uzavřen kontrakt mezi ČF s.r.o. a Švédskou firmou Sportway. Ta nainvestuje do florbalu skrze tato 

zařízení více než 10 milionů Kč.  VV se shodl na potřebě důkladnějšího seznámení s projektem a 

jeho nastavení včetně připravované komunikace a praktického přístupu k instalaci a případných 

dopadů do oddílů či celého florbalového prostředí.  

 

Současně VV diskutoval stav aktualizace smlouvy mezi ČF s.r.o. a spolkem. VV se shodl na 

pokračování diskuze k upřesnění vzájemného nastavení obou společností s cílem jasného a 

efektivního nakládání s jednotlivými právy. 


